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Appendix 380. Lot No. 43 in the first range of New Richmond, consisting of
(E.) 200 acres on a front of S acres, bounded on the N. W. by Jonathan

Woodman, and on the S. E. by Maurice Powers-by Thomas Fayal.

îSiVny. 382. Lot No. 25 in the first range of New Richmond, containing
a 5 acres 5 perches, on a front of SA acres ; also the lot in the second

range in rear of and in prolongation of the said lot No. 25-by Jean
Lebuffe.

389. A lot of land consisting of 200 acres, on a front of 6 acres,
situate oi the river Cascapedia, bounded on the W. by waste lands, and
on the E. by Dougal Fletcher-by John Fullarton.

392. A lot comnionly called No. 47, (propeily 48) in the first range
of New Richmond, consisting of 400 acres on a front of 6 2.3 acres by
66 2-3 acres in depth, bounded on the N. W. by Jean Leblanc dit Bour-
quette, on the S. E. by Nicholas Boulier,-by Adam Jolinston, John
Jolnston, James Johnston, and Nathaniel Johnston. CFleurent Le-
blanc, Jean Cyre, and Azariah Pritchard, junior, severally, opposes this
claim, that is to say, Leblanc claims thrce fourths on the E. side of the
said lot, the said Cyre claims one fourth of the said lot on the East side
thereof, and the said Pritchard claims the E. ha'f of the said lot.

393. Lot No. 36 in the first range of New Richmond, (contents not
speciSed) bounded on the W. by Azariah Pritchard, senior, and on the E.
by a lot claimed by the said A. Prichard,-by John Cruger, who alleges
that he acquired the same by purchase fromthe said A. Pritchard, senior,
in the month of March 1806.

396. Lots Nos. 15 and 16 in the first range of Hamilton, containing
each 100 acres oi a front of 3 acres, by Jean B. Morrisset and Jacques
Bruguières. (The former claims No. 15, the latter No. 16.)

397. Lots Nos. 47, 48 and 49. in the first range of lots in
Hamilton ; the said lot No. 47 consisting of 76 acres on a front cf
7 chains 20 li:ks,-by Olivier Bourdages ; the said lot No. 48
consisting of 77 acres on a front of 7 chains 20 links,-by Cyril Le-
page ; the said lot No. 49 consiting of 80 acres on a front of 7 chains
60 links-by François Paquet.

399. Lot No 8 in the front range of Hamilton, containing 82 acres
on a front of 2 acres 6 perches; also the W. half of lot No. 10, con-
taining 86 acres or thereabouts, on a front of 2 acres 7 perches; also lot
No. 25, containing 100 acres on a front of 3 acres,-by Isaac Bernard.

401. Lot No. 56 in the front range of Hamilton, aforesaid, contain-
ing 81 2-3 acres on a front of 7 chainb 75 links. Also the lot in prolong-
ation of the sane in the second range,-by Alai Bugeol.

404. Lots Nos. 32 and 33 in the first range of Hamilton, contain-
ing in all 300 acres on a front of 9 acres-by Jean B. Frelet. And lot No.
3. at the same place, containing 89 acres on a front of 8 chains 45 links ;
also lot No. 11 at Little Bonaventure, in the said Township, containintg
100 acres on a front of fi acres-by Niciolas Poirier.

405. Lot No. 3 in New Richmond, containing 200 acres on a front
of 6 acres ; also the lot in prolongation thereof-by Pierre Bourdages
and Frederick Bourdages.

406. Lot No. 12 in the front range of Hamilton, containing 200
acres on a front of 6 acres, and No. 13 in the sane place, containing 100
acres on a front of 3 acres, by Olivier Bourdages. Also lot No. 14 con-
taining 200 acres on a front of 6 acres, by Ar'toine Bourdages.

407. Lot No. 50 in lamiton, containing 150 acres on a front of
14 chains 20 links, by François Bourdages. Also the adjacent lot No.
51, containing 71 2-3 acres, on a front of 6 chains 80 link,-by Louis
Poirier and Aimé Poirier. The claimants also claim the lots in the se-
cond range in prolongation of their respective lots.

408. Lot No. lin New Richmond, containing 100 acres on a front of
S acres, bounded on the east by Caplin River which divides it fram lot
No. 1 in llamilton-by Pierre Poirier. Lot No. 2 at sane place, con-
taining 200 acres on a front of 6 acres,-by Pierre Babin. Lot No, 4 at
the same place, containing 100 acres on a front of acres,-by Milcade
Bourdages.,

411. Lot No. 2 in the front range of Hamilton, c"ntaining 100
acres on a front of 3 acres ; also Lot No. 130 at the sane place, of
100 acres on a front of 3 acres ; also Lot No. 38 at the same place,
dóntaining 68 1-2 acres on a front of 64 chains ; also the lots in rear
and in prolongation of the said lots,-by Etienne Bugeol.

412. Lot No. 46 in Hamilton, on a front of 2 acres by 66 2-3 acres
in depth, by Hubert Bernard ; also lot No. 5 at the same place, cWn-
taining 100 acres on a front of 3 acres ; also the lot in the second; range
in rear of lot No. 41 in the first range, in possession of Hubert Cava.
naugh, containing: 100 acres on a front of 3 acres, by Felix Bernard.
also lot No. 6 containing 100 acres on a front of 3 acres, by Bat nabé
Bourg.

413. Lot No. 23 at Little Bonaventure, in Hamilton aforesaid, con-,
tainirg 100 acres on a front of 3 acres, by Charles Forest ; also lot
No. 34 at the sane place, containing 100 acres un a front of 3 acres, by
Maxime Poirier.

414. lots No. 7. at Littie Bonaventure aforesaid, containing.100
acres on a front ofS àcres, by François Ilébert ; and .No. 6 at same
place, containing 77 acres on a front of acres 4 perches, by Jadques Hé-
bert.

415. Lot No. 43 in Hamilton, contaiiing 104 1.2 acres on a front
of 9 chains 90 links, by Julien Gauthier.

416. The west bahl of lt No. 10 in Little Bonaventure ccontinint
87 acres on a frotitof 2 ncres i 1 2 perches ; also lot No. 8 on the N.
iide of RiverBonaventure, containing 150 on afronit of4 2 acres by
Isaac Bernard. The E. half of lot No. 28 at LitÏle Bonavent ure, con,-
taining 74 1:S acres on a front of 2 acres S perdhes -also theCt in the
second concession in prolongation of the'same; also the E. half of a
piece of land of triangular form, at same place, formed by the changing
of the depth lines ioflots Nos. 21 and 22, having its apex in fronti (con-,
tents not specified)-byAlexander Moreau. 'TheW. half of the said lot
No. 22 containing 741-8 acres on a front of 2 acres 3 perches; also
the E. balf of lot No. 10 at saine place,« containirig 87 acres on a front
of 2 acres 7 1-2 perches ; also the lot in the second concession in pro.
longation of. the same; also the W. hialf of the aforesaid piece of lancd

380.-Le lot nu. 43, au premier rang de New-Richmond, consistant Appendice
en 200 acres sur un front de S acres, borné au nord-ouest par Jonathan (E.)
Woodman, et au sud-est par Maurice Powers ; par Thomas Fayal.

S82 -L: lot no. 25, au premier rang de New.Riclimond, contenant 18e. Janv.
115 acres et .5 perches sur un front de Si acres ; aussi le lot au second
rang sur le derrière et en prolongation du dit lot no. 25, par Jean Lebuffe.

389.-Un lot de terre consistant en 200 acres sur un front de 6 acres,
situé sur la rivière Cascapédia, borné à l'ouest par des terres incultes, et
à l'est par Dougal Fletcher ; par John Fullarton.

392. Un lot communément appelé no. 47 (proprement 48), au premier
rang de New-Richmond, consistant en 400 acres sur un front de 6 2-3
acres, sur 66 2-3 de profondeur, borné ou nord-ouest par Jean Leblanc
dit Bourquette, au sud-est par Nicolas Boulier ; par Adam Johnston,
John Johnston, James Johtston et Nathaniel Johnston. N. B.
Fleuent Leblanc, Jean Cyre ét Azariah Pritchard fils, séparément, met-
tent opposition à cette réclamation, c'est-à-dire : Leblanc réclame trois
quarts du côté est du dit lot, le dit Cyre réclame un quart du dit lot au
cô-é est d'icelui, et le dit Pritchard réclame la motié est du dit lot.

393.-Le lot no. 36 au premier rang de New-Richmond. (son contenu
non spiécfié), borné à l'ouest par Azariah Pritchard père, et à l'est par
un lot réclamé par le dit A. Pritchard ; par John Cruger, alléguant qu'il
l'a acquis par achat du dit A. Pritchard père, dans le mois de Mars 1806.

396.-Les lots nos. 15 et 16 dansle premier rangd'Hamilton, conte-
nant chacun 100 acres sur un front de 3 acres ; par J. B; Morrisset et
Jacques Bruguières. Le premier réclame le nu. 15, le second le no. 16.

397.-i-es lots nos. 47, 48 et 49, dans le rang de front dans Hamilton,
le dit lot no. 47, consistant en 76 acres sur un front de 7 chaînes et 20
chaînons, par Olivier Bourdages ; le dit lot no 48, consistant en 77
acres sur un fi ont de 7 chaînes et 20 chaînons, par Cyril Lepage ; le dit
lot no. 49, consistant en 80 acres sur un front de 7 chaînes et 60 chain-
ons, par Trranîçois Paquet.

399.-Le lot no. 8 dans le rang de front de Hamilton, contenant 82
acres sur un front de 2 acres et 6'perches ; aussi la moitié ouest
du lot no. 10, contenant 86 acres ou environ sur un front de 2 acres et 7
perches ; aussi le lot no. 25, contenant 100 acres sur un front de 3 acres,
par Isaac Bernard.

401.-Le lot no. 56 dans le rang de front de Hamilton susdit, con-
tenant 81 2-3 acres sur un front de7 chaînes et 75 chaînons; aussi le lot
en prolongation d'icelui dans le second rang, par Alain Bugeol.

404..--Les lots nos. 32 et 33 dans le premier rang de Hamilton, con-
tenant en tout 300 acres, par Jean B. Frelet. Et le lot no. 34, au méme
lieu, contenant89 acres sur un front de 8 chaînes et 45 chaînons ; aussi
le lot no. 11 à Petit.Bonaventure, dans le dit township, contenant 100
acres sur un front de 3 acres, par Nicolas Poirier.

405.-Le lot nu. 3 dans New-Richmond, contenant 200 acres sur un
front de 6 acres ; aussi le lot en prolongation d'icelui, par Pierre Bour-
dages et Frédéric Bourdages.

406-Les lots nos. 12 dans le rang de front de Hamilton, contenant
200 acres sur un front de 6 acres, et no. 13 au même lieu, contenant 100
acres sur un front de 3 acres, par Olivier Bourdages; aussi no. 14, con-
tenant 200 acres sur un front de 6 acres, par Antoine Bourdages.

407.-Le lot no. 80, dans Hamilton, contenant 150 acres sur un
front de 14 chaînes et 20 chaînons, par François Bourdages ; arssile lite
voisin, no. 51, contenant 71 2-3 acres sur un front de 6 chaînes et 80
chainons, par Louis Poirier et Aimé Poirier : les réclamans prétendent
avoir des droits sur les prolongations de leurs lots respectifs.

408.-Le lot nu. 1, dans New-Richmond, contenant 100 acres sur un
front de S acres, borné à l'est par la rivière Caplin qui le sépare du lot
no. 2, dans Hamilton, par Pierre Poirier. Le lot no. 2, au même lieu,
contenant 200 acres sur un front de 6 acres, par Pierre Babin. Le lut
no. 4, au même lieu, contenant, 100 acres, sur un front de 6 acres, par
Milcade Bourdages.

411.-Le lot no. 2, dans le premier rang de Hamilton, contenant 100
acres sur un front de 3 acres ; aussi le lot ni. 130, au iéme lieu, de 100
acres sur un front de 3 acres; aussi le lot no. 38, au même lieu, conte-
uant 68 acres sur un front de 6à chaînes ; aussi les lots sur le derrière
et en prolongation des dits lots, par Etienne Bugeol.

412.-Le lot fo. 46, dans Hamilton, sur un front de deux acres et sur
la profondeur 66 2-3 acres, par Hubert Bernard ; aussi lé lot nu. 5, au
mnime lieu, contenant 100 actes sur un front de S acres ; aussi le lot au
second rang sur le derrière du lot no. 41, dans le premier rang, en la
possession d'lubert Cavanaugh, contenant 100 acres sur un front de 3
acres, par Félix Bernard ; aussi le lot no. 6, contenant 100 acres sur un
front de 3 acres, par Bartabé Bourg.

413.-Le lot 23, au Petit-Bonaventure, dans Hamilton susdit, cànte-
nant J 00 acres sur un front de 3 ac*res, par Charles Foresi ; aussi lot no.
34, au même lieu, contenant 100 acres sur un front de3 aceres, par Max.
ime Poirier.

414-Les lots no. 7, au Petit-B aenture s dit contenant 100
acres sur un front de S acres, par François Hébert ;-et no. 6, au mme
lieu, contenant 77 acres sur uî front de 2 acres et 4 perchs, par Jacques
Hébert.

415.-Le lot no. 43, dans Hanilton, contenant 104A acres sur un
front de 9 chaînes et 90 chaînons, par Julien Gauthier.

416-La moitié ouest dulot no. 10, du Petit« Bonaventure, contënant
87 acres"sur un front de2 acres li perdhes ; aussi le lot no. 8, au nord
de la rivière Bonavènturi- cotîtenant 150 acres sur un front -de 4h acres,
par lsaac Bernr-d. La miotié' est dilot no 23; au Petit.Banaventure,
contenatit 74 1.3 acr3s surun front de 2 acres 3 perches ;'aussi le lot
en la seconde conces ion en proldogation d'icelui; aussi la moitié est
d'une piècede terre de fôrme triangulaire, au meine lieu, formée par le
changeient de diection des lotsnos. 21 et 22, ayant son sommet en front
(le:contcnu non spécifé), par Alexandre Moreau. La moitié Oist du
dit lot no. 22, contenant 74 1-3 acres sur, un front de deu:xi acrés à
perches; aussi la moitié est du lot to. 10, au mime lieu còtenant 87
acres su un front de 2acres 7à perches'; assi lot dans la cunde
concession en prolongation d'icelui aussi la moitié ues de la usdite

1825.


